

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS
DOUANIERS ET LE COMMERCE

RESTRICTIONS APPLIQUEES PAR LE ROYAUME-UNI
A L'IMPORTATION DE TEXTILES DE COTON

Etablissement d'un groupe d'experts

Mandat

"Examiner, conformément aux dispositions de l'article XXIII, paragraphe 2, la question dont les PARTIES CONTRACTANTES ont été saisies par le gouvernement d'Israël et qui concerne les restrictions à l'importation de textiles de coton appliquées par le Royaume-Uni; faire rapport au Conseil."

Composition¹

- M. P.T. Eastham (Canada), Président
- M. P. Affolter (Suisse)
- M. H. Colliander (Suède)
- M. Eun Tak Lee (Corée)

¹Le Conseil a nommé M. Eastham Président du Groupe et a autorisé le Président du Conseil à désigner, avec l'avis des deux parties intéressées et du Président du Groupe, trois membres au plus pour faire partie de ce Groupe (C/M/81, page 16).

GENERAL AGREEMENT ON
TARIFFS AND TRADE

RESTRICTED

L/3770
16 November 1972

Limited Distribution

UNITED KINGDOM IMPORT RESTRICTIONS ON
COTTON TEXTILES

Establishment of Panel of Experts

Terms of Reference

"To investigate, in accordance with the provisions of paragraph 2 of Article XXIII, the matter referred to the CONTRACTING PARTIES by the Government of Israel concerning the restrictions on imports of cotton textiles maintained by the United Kingdom, and to report thereon to the Council."

Composition¹

Mr. P.T. Eastham (Canada), Chairman
Mr. P. Affolter (Switzerland)
Mr. H. Colliander (Sweden)
Mr. Eun Tak Lee (Korea)

¹The Council nominated Mr. Eastham Chairman of the Panel, and authorized the Chairman of the Council, in consultation with the two parties concerned and with the Chairman of the Panel, to nominate not more than three members to the Panel (C/M/81, page 16).